



Disclosure of the Initial Unaudited Financial Results for the twelve-month period ended 31 December 2023

Muscat, Oman, 15th January 2023: SMN Power Holding SAOG disclosure on the initial unaudited consolidated results for the twelve-month period ended 31 December 2023.

Pursuant to Circular E/2/2016 Disclosure of Initial Quarterly Financial Results issued by the Capital Market Authority, SMN Power Holding SAOG is pleased to disclose the following initial unaudited consolidated financial results for the twelve-month period ended 31 December 2023.

	31 December 2023	31 December 2022	Variance RO'000	Variance %
Revenue	87,497	70,263	17,234	25%
Operating costs	(69,265)	(52,640)	(16,625)	-32%
Gross profit	18,232	17,623	609	3%
General and administrative expenses	(1,370)	(1,049)	(321)	-31%
Impairment on assets	(30,686)	(169)	(30,517)	-18057%
Profit from operations	(13,824)	16,405	(30,229)	-184%
Finance charges	(3,589)	(3,923)	334	9%
Other Income	3,126	702	2,424	345%
Profit before tax	(14,287)	13,184	(27,471)	-208%
Taxes	(1,425)	(2,094)	669	32%
Net (loss) / profit for the period	(15,712)	11,090	(26,802)	-242%

The above reported numbers represent the initial unaudited consolidated results and are subject to external Audit and approval of SMN Power Holding SAOG Audit Committee and Board of Directors.

Abdullah Al Naimi
Chief Financial Officer





الإفصاح عن النتائج المالية الأولية غير المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣

مسقط، عمان، ١٥ يناير ٢٠٢٤: يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع. ("الشركة") أن تعلن عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة الأولية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣.

استناداً إلى التعميم رقم هـ ٢٠١٦/٢ عن الإفصاح عن النتائج المالية رباع السنوية الصادر عن الهيئة العامة لسوق المال، فإنه يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع. أن تفصح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣ وذلك كما يلي:

الفرق بالنسبة المئوية	الفرق (الف ريال عماني)	٢٠٢٢ ٣١ ديسمبر (الف ريال عماني)	٢٠٢٣ ٣١ ديسمبر (الف ريال عماني)	
% ٢٥	١٧,٢٣٤	٧٠,٦٦٣	٨٧,٤٩٧	الإيرادات
% ٣٢-	(١٦,٦٢٥)	(٥٢,٦٤٠)	(٦٩,٢٦٥)	تكاليف التشغيل
% ٣	٦٠٩	١٧,٦٢٣	١٨,٤٣٢	مجمل الربح
% ٣١-	(٣٢١)	(١٠٠٤٩)	(١,٣٧٠)	مصاروفات عمومية وإدارية
% ١٨٠٥٧-	(٣٠,٥١٧)	(١٦٩)	(٣٠,٦٨٦)	انخفاض قيمة الأصول
% ١٨٤-	(٣٠,٢٢٩)	١٦,٤٠٥	(١٣,٨٢٤)	(الخسارة)/(الربح من العمليات)
% ٩	٣٣٤	(٣,٩٢٣)	(٣,٥٨٩)	مصاروفات التمويل
% ٣٤٥	٢,٤٢٤	٧٠٢	٣,١٢٦	إيرادات (مصاروفات) أخرى
% ٢٠٨-	(٢٧,٤٧١)	١٣,١٨٤	(١٤,٢٨٧)	الربح قبل الضريبة
% ٣٢	٦٦٩	(٢٠٩٤)	(١٤٢٥)	ضريبة الدخل
% ٢٤٢-	(٢٦,٨٠٢)	١١,٠٩٠	(١٥,٧١٢)	صافي الربح للعام

النتائج المالية المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الموحدة الأولية غير المدققة، وتختضع لموافقة المدقق الخارجي ومجلس إدارة شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.



عبد الله النعيمي

الرئيس المالي